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W odpowiedzi na Pana interpelacjq wniesionq podczas XXI sesji Rady Miasta

Wfoclawek w sprawie utworzenia w szkolach gimnazjalnych i ponadgim nazjalnych oddzial6w

liczqcych do 25 uczni6w uprzejmie informujq, 2e obecnie trwajq prace rzqdu nad

wprowadzeniem nowej ustawy o ustroju szkolnym, kt6ra bqdzie wprowadzata regulacje

dotyczEce systemu szkolnego oraz wytyczne do funkcjonowania szk6l. W obecnie

obowiqzujqcych przepisach prawa oSwiatowego ustawodawca nie okre5lil maksymalnej, czy

minimalnej liczby uczni6w w oddziale. Niemniej jednak w trosce o podniesienie komfortu

nauki uczni6w wloclawskich szk6l w roku szklonym 2016/2017 w gimnazjach miasta

Wloclawek w klasach pierwszych liczba uczni6w waha siq od 20 do 30' Natomiast w szkoiach

ponadgim nazjalnych liczba uczni6w w klasach pierwszych wynosi 30 uczni6w. Uczeri

decydujqc siq na szkolq ponadgimnazjalna ma mo2liwoid wyboru kierunk6w zgodnych

z ofertq danej plac6wki. Wychodzqc na przeciw oczekiwaniom dzieci i rodzic6w nie bqdqc

w sprzeczno5ci z prawem co roku organ prowadzqcy dopuszcza klasy 30 osobowe. Uczniowie

wybierajac klasq o okre3lonym profilu maja czQsto sprecyzowane poglqdy co do dalszego

kierunku ksztalcenia. lstnieje obawa,2e ograniczenie limitu miejsc spowoduje, ie uczniowie

bqdq kontynuowali naukq w szkole ponadgimnazjalnej na wymarzonym kierun ku/profilu
w szkole prowadzonej prze inny organ ni2 Gmina Miasto Wtoctawek.

Do wiadomosci:
1. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr

(3) Biuro Rady Miasta


